

# Sinar Minangka Lampu Ing Donya

Dening

Mark McGee



“Para sedulurku, kaya ngono kowé nurut terus, ora mung ing ngarepku waé, nanging saiki luwih-luwih aku ora ana, coba slametmu dhéwé kanthi wedi lan geter. Amarga Gusti Allah iku kang nuwuhake kekarepan marang kowe, yaiku kepengin lan nindakake kekarepane. Nindakake samubarang kabeh tanpa nggrundel lan mbantah: Supaya kowé padha tanpa cacad lan ora cilaka, para putraning Allah, tanpa teguran, ing tengah-tengah bangsa bengkok lan kepleset, ing antarane sampeyan padha padhang minangka pepadhang ing jagad; Ngaturake tembung urip; Muga-muga aku bisa bungah ing dina Kristus, aku ora mlayu muspra, uga ora muspra tanpa guna.” Filipi 2: 12-16

Gusti Allah pengin wong Kristen ngerti pentinge peranane ing jagad iki. Dheweke nindakake kekarepane liwat kita. Kita minangka putra-putri Gusti Allah sing manggen ing tengah-tengah bangsa sing bengkok lan bengkok. Gusti Allah nduwe omongan kanggo jagad iki lan dheweke ngucapake liwat kita!

Paul nulis marang wong-wong Kristen ing Filipi amarga cahya sing disinari ing jagad kasebut ora padhang kaya sing kudune utawa kudune. Beda karo sawetara greja liyane sing ditulis Paul, wong Filipi ora kakehan dosa seksual utawa kejawab jebule wong Yahudi. Nanging, dheweke ngalami prekara sing mbebayani banget kaya dosa ing jaman semana; dheweke kelangan kesatuan kulawarga.

Paulus ngucapake kanthi kuat nalika ngelingake manawa dheweke sumunar minangka cahya ing jagad iki. Paulus nggunakake tembung Yunani phainesthe kanggo nggambarake wong-wong Kristen Filipi. Swara pasif lan tegese "katon, katon." Para penganut sing manggon ing Filipi (lan ing endi wae perkara liya) katon kanggo wong sing ora disimpen minangka "pepadhang ing jagad iki." Tembung lampu minangka tembung phosteres. Iki tegese "cahya, lintang, cahya langit." Umat Kristen katon minangka "lintang" kanggo wong sing ora disimpen ing jagad iki. Para rasul Paulus lan Yohanes saben-saben nggunakake tembung kasebut ing serat kasebut. Yohanes nggunakake phosteres ing Wahyu 21:11 kanggo nggambarake Cahya sing madhangi Yerusalem Anyar. Yohanes ngerti nèk Cahya yaiku Yésus Kristus. Cahya sing bakal madhangi Kutha Suci ing Swarga yaiku Cahya sing padha karo wong Kristen sing ora disimpen!

Umat Kristen Filipi katon kaya "pepadhang" ing tengah-tengah "generasi bengkok lan kesasar." Iki minangka gambaran saka wong-wong sing urip ing Abad kaping 1 - bengkok lan kepleset (kleru, kleru, bengkong). Apa kita bakal luwih apik 2.000 taun mengko? Aku ora ngira. Atine manungsa wis bengkok lan bengkong wiwit Adam nyemprotake balapan kasebut dadi ewonan ewu taun kepungkur. Umat Kristen saiki tetep katon minangka lampu ing generasi bengkok lan kesasar.

Hak cipta © 1990-2020 GraceLife Ministries

"Tulisan sing dijupuk saka New King James Version. Hak cipta © 1982 dening Thomas Nelson, Inc. Digunakake kanthi ijin. Kabeh hak dilindhungi undhang-undhang. "